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Svar på dine spørgsmål til Byrådet den 24. juni 2024   

27. juni 2024 
Sag: 24-011920 

Kære Dannie Rasmussen 
 

Tak for dine spørgsmål til Byrådet den 24. juni 2024. Du spurgte til, hvornår du og din advokat 
får svar i forhold til et byggeprojekt i har ved Stjernebakken. Mere konkret oplever i 
udfordringer i forhold til dette projekt og en vej, der ikke er enighed omkring. I har derfor 
skrevet til kommunen herom uden at der er kommet afklaring, og uden at i får svar. Derudover 
bemærker du, at du ofte oplever, at der på samme vis er lang svartid fra forvaltningen, når i 
henvender jer om forskellige forhold.  

Jeg vil starte med at bemærke, at vi som udgangspunkt ikke behandler enkeltsager i Byrådets 
spørgetid. Jeg har dog bedt forvaltningen om at kontakte dig i denne sag.  

I forhold til din generelle oplevelse af at forvaltningen er meget lagt tid om at svare, er det 
bestemt et ærgerligt mønster, du beskriver. Når borgere og virksomheder henvender sig til 
kommunen, skal de kunne forvente et svar inden for en rimelig tid. Jeg har derfor indskærpet 
overfor administrationen, at de skal sikre rettidige svar på henvendelser. Dette gælder, uanset 
om henvendelsen kommer fra virksomheder, advokater eller privatpersoner.  

Tak for dit spørgsmål.  

 
Venlig hilsen  

Knud Vincents 
Borgmester 
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